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Förvaltningsgruppen – extra sammanträde 

Protokoll nr 2/2024  

Närvarande: 
Susanna Halldin Olsson Ordförande, Stadsdelsdirektör 
Fredrik Skoglund Avdelningschef Socialtjänst och   
                                            fritid 
Joel Färlin  Avdelningschef Ekonomi, lokal och  

Stadsmiljö 
Eva Runestig  Avdelningschef HR, säkerhet, nämnd   

och service 
Malin Persson Tf. Avdelningschef Äldreomsorg 
Timmie Aspelin Sekreterare 
Birgit Hildebertsson HR-konsult 
 
Laila Bergmark Kommunal 
Marie Sterneborg Kommunal 
Carl Korch  SACO-rådet 
Marcus Sjöberg Akademikerförbundet SSR 
Nadia Persson Sveriges Lärare  
Kamilla Lantz Vision 
 
Frånvarande: 
Susanne Karlsdotter Avdelningschef förskola 
 
Benjamin Emparan Kommunal 
Louise Lindberg-Svärd Vårdförbundet 
Patrick Linderoth DIK 
Dick Morén  SACO-rådet 
Karin Wrannvik Ledarna 
Nina Hjerpe  Sveriges Skolledare 
 
Tidpunkt: 
2025-01-09 kl. 08.00 – 08.55 
 
Plats: Mötesrum Judarn, Hangar 5, Bromma Blocks 
 
1. Val av justerare  

Laila Bergmark Kommunal, Carl Korch SACO-rådet, 
Marcus Sjöberg Akademikerförbundet SSR, Kamilla Lantz 
Vision och Nadia Persson Sveriges Lärare. 
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2. Tid för justering  

Protokollet justeras den 14 januari 2025.     
 
 

3. Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkänns. 
 
 

4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll läggs till handlingarna. 
 
 

5. Arbetsmiljöarbete samt aktiva åtgärder 
 Samverkansnivåer dialog utifrån ny chefsstruktur 

 
HR-konsult Birgit Hildebertsson presenterar förslag på 
samverkansnivåer utifrån ny chefsstruktur. 
Förvaltningsgruppen går igenom förslaget och kommer med 
synpunkter.  
 
Kommunal föreslår att fler representanter från förvaltningen 
deltar i O-SVG gällande förskolan, Sveriges Lärare 
instämmer.  
 
Kommunal framför också synpunkter på förslaget om att 
APT ska slås ihop på flera förskolor och gruppbostäder. 
Kommunal anser att grupperna blir för stora och inom LSS 
är enheterna för olika. 
 
Eftersom organisationsförändringen, med anledning av 
chefsstrukturen, inom beställarenheten äldreomsorg är 
pausad framförs att eventuella förändringar av 
samverkansnivåer bör inväntas tills dess att ev ny 
organisationsförändring föreslås av kommande 
avdelningschef. 
 
Arbetsgivaren återkommer med nytt förslag, utifrån 
synpunkter från de fackliga organisationerna,  och punkten 
tas upp vid kommande FVG den 16/1. 
 
 

6. Information från arbetsgivaren (enligt MBL § 19) 
 Parkdrift i egen regi 
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I samband med verksamhetsplanen 2024 fick förvaltningen 
i uppdrag att utreda förutsättningarna för en återgång till 
parkskötsel i egen regi. 
Stadsdelsnämnden beslutade i december att förvaltningen 
ska ha infört parkdrift i egen regi senast 2026. 
Förvaltningen har startat upp förberedelserna för 
övergången till egen regi som ska vara genomförd senast 
under 2026. 
 
Förvaltningen återkommer med löpande information under 
arbetets gång. 

 
 

7. Beslutsärende från arbetsgivaren (enligt MBL § 11) 
 Förhandling verksamhetsplan 2025 samt genomgång 

av fackliga yrkanden 
 

Förhandlingen hanteras i separat MBL-protokoll. 
 
 

8. Information från de fackliga organisationerna 
 Kommunal 

 
Nästa arbetsplatsombudsmöte är en heldag den 30 januari. 
Man har gått över till heldagar för att det är enklare att ta in 
vikarier då. 

 
 Ledarna 
 Sveriges Lärare 

 
Sveriges Lärare vill belysa den begränsade fackliga tiden 
gällande möten, inläsning med mera. 

 
 Sveriges Skolledare 
 SACO 

 
SACO meddelar att deras årsmöte äger rum i mars. 

 
 Akademikerförbundet SSR 

 
Akademikerförbundet SSR har årsmöte nästa vecka. En 
sakkunnig person har varit delaktig i utredningen och 
kommer föreläsa om den nya socialtjänstlagen. 

 
 Vision 
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Kamilla Lantz har inte längre några centrala uppdrag och 
har nu endast fackliga uppdrag i Bromma 
stadsdelsförvaltning. 

 
 

 Vårdförbundet 
 DIK 

 
 
 

9. Övriga frågor 
 

Akademikerförbundet SSR ställer frågor om de nyligen 
genomförda förändringarna i delegationsordningen med 
anledning av den nya chefsstrukturen. Arbetsgivaren besvarar 
frågorna. 
 
 

10. Kommande frågor till Förvaltningsgruppen 
 

11. Nästa möte 
16 januari 2025 

 
12. Mötets avslutande 

Susanna Halldin Olsson avslutar sammanträdet. 
 

 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Timmie Aspelin 
 sekreterare  
 
 
 
 
 Justeras 2025-01-14 
 
Susanna Halldin Olsson    
 Ordförande, stadsdelsdirektör  
 
 
 Carl Korch                    Marcus Sjöberg 
SACO-rådet                    Akademikerförbundet
   SSR  
 
 Laila Bergmark  Kamilla Lantz 
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Kommunal  Vision 
 
 
 Nadia Persson                   
Sveriges Lärare 
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Detta dokument har signerats digitalt av följande personer

Namn Datum
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